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E l Dr. M artí es mostra confórme amb el crite

ri del Dr. Riera.

El Dr. V ives entén, pel contrari, que el projec- 

te ha de portar-se a terme per moltes raons i en

tre elles estima com a principal l ’oportunitat de 

remoure l’esperit dels metges i encoratjar-lo, ja 
que, després de la petita depressió soferta per no 

poder realitzar tasca sindical, si es té encert en 

desvetllar l ’interès deis companys, es produirà 

la reacció que tots desitgem. I això succeiria per

qué els metges, ni com a particulars ni com a es- 
tament, poden restar indiferents ' davant la crea- 
ció d’organismes que els condueixin a llur enlai- 

rament.

Proposa el canvi de noni de “ Casal del M etge” 

pel de “ Casa del M etge” , per fugir de la tendèn- 

cia a l’exageració verbal, i per entendre que el 

mot casa dona una m ajor sensació de comfort i 

intimitat i perqué seria millor, quan el projecte 

sigui realitat, que sota un nom modest s’hi trobés 

una espléndida i completa institució.

E l Dr. N art creu, com el Dr. V ives, que la cosa 

s’hauria de fer.

Demanada l’opinió del Dr. V ila, diu que les 

coses han de fer-se sempre i que s’hauria de veu- 

re si es continúa la subscripció, ja  que fins ara, 
en quasi la seva totalitat, sois hi figuren els met

ges de Barcelona. Participa del criteri del Dr. V i
ves, entenent que l ’éxit depén de la perfecció del 

métode de propaganda que s ’utilitzi i creu que, 

si lo transitori de les circumstáncies ens ha de 

barrar el pas de l’accio, mai no faríem res.

E l Dr. Lucaya opina que hauria de tantejar-se 

l’esperit dels companys forans respecte de la subs

cripció, ja  que donada la crisi actual podría no 
èsser molt falaguera.

E l Dr. M as O liver entén que, si s’emprén la 

realització del projecte, ha d’ésser amb seguretat 

de poder-lo portar a la práctica ; reconeix que 
seria un gran avantatge en favor del Sindicat, pe

rò que ha d’anar-s’hi amb molt de compte per 
a no exposar-nos a un fracás.

E l Dr. Riera referma el seu criteri que en les 

actuals circumstáncies seria potser una lleugeresa.
El President, Dr. Puig, resum les opinions ma- 

nifestades amb motiu d’aquesta discussió i, reco- 
llint quelcom de l ’argumentat pel Dr. Riera, diu 

que per la “ Residéncia d’Estudiants de Catalu

nya”  se li ha fet alguna oferta que tal volta s’hau-

ria de tenir en compte, afegint que el Conseil del 

Sindicat ha estât convidat a fer-hi una visita.

S ’acorda : encarregar a la Ponéncia de readap

tado del projecte a les circumstáncies actuals; se
guir intéressant subscriptions, i cercar els mitjans 

de propaganda adéquats a fi de fer ambient per 
a la realització del projecte

E s veurà amb gust també que els Drs. Puig i 

Sais i vSantiñá visitin la “ Residéncia d’Estu
diants” , procurant obtenir concreció de l?ofer- 

ta per a estudiar si fora convenient, entretant es 
realitza el projecte, establir algún conveni que 

permeti al Sindicat avançai- algún dels serveis que 
donaría el “ Casal” .

Insistint el Dr. V ives en que recaigui acord 

respecte de la seva proposta de canvi de nom, 
s’acorda que per ara no hi ha lloc.

Es retira el Dr. V ila  Abadal.

Són pregats pel Sr. President de passar a la 
sala de sessions els companys Drs. Roseli i Bo- 
nifaci, que, junt amb el del Conseil Dr. Queraltó, 

composen la

Ponéncia d’ Oficines, llegint-se el dictamen que 
diu com segueix:

A l Conseil del “ Sindicat de Metges de Catalunya'’

Senyors :

Honorats amb l’encàrrec del Conseil de dicta
minar sobre organització d’Oficines, adaptació 
del personal i revisió del Reglament d’Empleats 
vigent, plau-nos presentar a la vostra considera- 

ció el résultat del nostre treball :

Primer. Que, examinat el Reglament apro- 
vat pel Conseil en la sessió del dia io  d ’abril de 
1924, i tots els acords que s’hi relacionen, creiem 

que s’ha d’interpretar l’article 7 de l ’esmentat R e
glament: Que diu: “ Cada periode de cinc anys 

de serveis, l ’empleat obtindrà un augment auto
matic del 20 per cent deis honoraris iniciáis del 
càrrec... ”  ; en el sentit que a aquells empleats que 
porten ja  cinc anys o més en el Sindicat els cor- 
respon aquest augment, que entenem que s’ha 

de concedir a partir de la data d’ingrés al Sindi
cat i no a partir de la data d’aquest Reglament.

Segon. Que, en virtut de l ’article 6 que diu : 
“ Els honoraris per cada empleat serán els que


